
Geachte Raadsleden, (soort gelijke app heb ik vanmorgen naar de wethouders gestuurd) 

Ik hoop op zijn minst vanavond de Raad zal beslissen dat er uitstel komt op de beslissingen over het AZC. 

Mogelijk heb ik mijn standpunten uit emoties behoorlijk duidelijk gemaakt maar het komt dan ook uit de 
grond van mijn hart en zover ik kan beoordelen is het niet gelogen. Als je liegt moet je namelijk heel veel 
onthouden!!! Dus daar wil ik mijn geheugen opslag niet voor gebruiken. 

Uitstel zou om meerdere redenen voor alle partijen het beste zijn. Dat was ook in 2015 het geval, want 
toen zou er ook een AZC in Dalfsen komen (locatie Ruitenborghstraat, waarom is deze nu trouwens 
niet meegenomen?? 3,8 ha!! En voldoet aan alle criteria van de participatie uitkomst! Tekeningen zijn 
vast nog wel aanwezig op het gemeentehuis!) 

Inmiddels keert de rust (hopelijk blijvend) in Syrië terug.  

40% van de asielzoekers komt volgens COA haar jaarstukken uit Syrië (10% uit Turkije) Kortom 
als deze stroom wegvalt dan zal de huidige hoeveelheid opvang plekken mogelijk voldoende zijn. De 
eersten gaan met een vergoeding inmiddels weer terug. 

COA wordt niet voor niets gekort door de minister. Ons bouwwereldje is klein en kan ook niet anders 
concluderen dat bezuinigingen terecht zijn op het COA!! Niet alleen om de verwachte mindere instroom, 
maar ook om het geld over de balk smijten en nog wel meer zaken!!  Maakt niet uit wat het kost als het 
maar gemaakt wordt! Is blijkbaar het standpunt van de COA. 

De inbreng van dhr. afgelopen woensdagavond wordt hopelijk door de Raad dan ook opgevolgd 
en ook een waarschuwing voor het college. 

Op dit moment worden er bewust gegevens achter gehouden door de gemeente op WOO verzoek. Reactie 
is dat we maar opnieuw moeten aanvragen voor de ontbrekende gegevens. Wij zien dat als tijdrekken 
of…….. 

De Overheid heeft dezelfde fout gemaakt met de toeslagen affaire. Wil de gemeente Dalfsen dat ook? 
Verder was de dame uit duidelijk afgelopen woensdagavond. Het destijds gevoerde beleid 
was onjuist en er is blijkbaar niets van geleerd, dit ondanks de toezegging het niet weer zou gebeuren. Van 
de 100 asielzoekers waren er nu nog ongeveer 40 vanuit het begin. Dus in een jaar tijd 60 nieuwe, hoe kan 
een wethouder dan aangeven dat ze graag deze groep en die vanuit Hof van Dalfsen  hier graag willen 
plaatsen. Tegen die tijd zal er waarschijnlijk wel een hele nieuwe lichting zijn met de nodige AMV-ers 

Wat ik aan jullie vraag is om aan te geven dat dit traject te snel is opgepakt door College en COA en dat de 
procedure op de juiste manier zal moeten plaatsvinden. 

Dus  aangeven het AZC verhaal in een normale bouwvergunning traject moet lopen, inspraak en 
zienswijzen mogelijk zijn en jullie niet laat piepelen door het COA en het daarbij aanhangende 
verdienmodel over de rug van jullie stemmers en leden los laten! Verder de gemeente openheid geeft en 
juiste informatie verstrekt op het WOO verzoek. 

Alvast bedankt, 

 (en bewoners Engellandweg) 
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